
 

 

 

 

 ישיבת וועדת התקשרויות   5מס' פרוטוקול 

   27/04/2021מיום 

 נוכחים:
 , יו"ר ועדת התקשרויות , מהנדס המועצהסלאבן פנוביץ'

   , חברת וועדהגלית דמארי סקורקה, יועמ"ש למועצה     
 , חבר וועדה  רמי אומיד, גזבר המועצה    
 

   הישיבה: ותמטר

 -תרבות בית לפרויקט ופיקוח ל ניהו   שירותי מתןבחירת זוכה למתו שירותי ניהול ופיקוח 

 .  רחל בית

פנוביץ'  –מהנדס המועצה   לכם,    מר סלאבן  כזכור  הוועדה    18.03.2021ביום:  :  אישרה 

הועדה    פרוטוקולאת היציאה לנוהל המדובר ואף אישרה את נוסח הפנייה, כפי שעולה מ 

פנייה,  4/21  שמספרו לבצע  הוועדה  אותי  הסמיכה  זאת  הרשומים    במסגרת  ליועצים 

מציעים    10  -ל  18.4.2020במאגר, על פי שיקול דעתי המקצועי. בהתאם לכך, פניתי ביום  

מתוך הרשימה, כאשר בפועל בסופו של דבר נתקבלה הצעה אחת, להלן פירוט המציעים  

 אליהם פניתי:  

נשלח מייל מהם שלא   הגישו הצעה  

מעוניינים או שאינם עומדים 

 פח א'( בתנאי סף) מצ"ב כנס

 לא נתקבלה תגובה  

שם 

 המציעים  

P.S.N    שלומי

 פריינטה  

מעלות   3.44%שכ"ט: 

הביצוע שהיא:  

19,000,000   ₪ 

רם גדי גודוביץ, י.ע.ל מהנדסים,  

 ינובסקי, פיקר אדריכלות. 

תיק פרויקטים, 

וקסמן גוברין,  

אורבניקס, ג.ד ארד  

 מהנדסים, הררי ארז 

 
ניסיון קודם   יש לנו  לאור האמור, אבקש כי הוועדה תאשר את הצעת שלומי פריינטה, אציין כי 

 עמו וכי הוא מקצועי.  

המועצה:    עוה"ד יועמ"ש  סקורקה,  דמארי  העובדה  גלית  לגבי  הוועדה  חברי  בפני  לחדד  אבקש 

יקוניו(, היות  ) על ת   8/2016לחוזר משרד הפנים מס'    7.1.1שישנו בפועל מציע אחד: על פי סעיף  

מציעים, אזי קבלת הצעת יחיד הינה תקינה. על פי הנוהל אם הפנייה הינה לפחות    4ופנינו למעל  

רק אז יש צורך בביצוע פנייה נוספת תחת פתיחת    –הצעות    3  -מארבעה מציעים ונתקבלו פחות מ 

 מעטפות.  

 



 

 

 

 

 

 :  החלטות חברי הועדה

 . P.S.Nינטה מחב' שלומי פרי  הצעתו של  הועדה מאשרת פה אחד את 

 

__________________                 __________________               ___________________             

 ד רמי אומי             עו"ד גלית דמארי סקורקה,          מהנדס המועצה, לאבן פנוביץ'ס

 , חבר  זבר המועצהג                ה, חברהיועצת המשפטיתקשרויות            יו"ר ועדת הת       

 
 
 

   :                                                                                                                            העתק
 יואל גמליאל, ראש המועצה  

 ליאור מדהלה, מנכ"ל המועצה
 משתתפים 


